
 

 

Ida Fernberg heter jag och tänkte ge en kort presentation om vem jag är för er som inte känner till 

mig! Jag är en 32årig hundtokig kvinna hemmahörande i Järvsö i Hälsinglands hjärta. Hundar har 

alltid funnits omkring mig och sedan gymnasietiden har jag haft många egna hundar, allt från 

jakthundar till brukshundar. Idag har jag två Beauceron tikar, varav ena är från min egna uppfödning 

och kennel. Förutom mitt engagemang i Beauceronklubben, där jag haft poster som suppleant 

tidigare, sammankallande i valberedningen och deltagare i arbetsgruppen för RAS. Så är jag även 

engagerad i Järsvö brukshundsklubb där jag just nu har startat upp en träningsgrupp inom FCI 

grenarna (IGP, BSL, IFH, StPr).  

Utöver dessa engagemang så har jag mångårig erfarenhet som förtroendevald i OK ekonomiska 

förening (delägare i OKQ8) som valberedare. Detta är dock en position jag nu lämnat för att göra plats 

för mina åtaganden inom hundföreningslivet, då jag vill lägga all min tid och energi på detta istället. 

Min fritid spenderas med mina hundar och familj. Man hittar mig oftast i skogen, på 

brukshundsklubben eller i någon hundhall. Där jag tränar lydnad, brukset eller IGP/IFH med mina 

hundar. 

Hoppas ni fått en liten bild om vem jag är och vi ses på årsmötet! 

Mvh Ida Fernberg  


